
 
 

 

 

ZÁPIS č.2/2023  

zo zasadnutia Kolégia dekana  FEI STU zo dňa 28.4.2023 

 

 

PRÍTOMNÍ:  

podľa prezenčnej listiny 

 

OSPRAVEDLNENÍ:  

RNDr. Kotorová, prof. Drozda, prof. Nečas. 

 

PROGRAM: 

  
1. Otvorenie rokovania  

2. Aktuálne otázky  

3. Zhodnotenie činnosti KD  

4. Rôzne  

5. Spoločný obed  
 

K bodu č. 1:  Otvorenie rokovania 

Dekan prof. Kutiš privítal  členov Kolégia dekana a oboznámil ich s programom rokovania.  

 

 

K bodu č. 2:  Aktuálne otázky  

 

 Voľby do AS STU – noví senátori za FEI 

Dekan prof. Kutiš informoval, že prebehli voľby do AS STU  na funkčné obdobie 23.5.2023 – 

22.5.2027 za volebný obvod FEI STU. Výsledky podľa získaných hlasov: 

Zamestnanecká časť: 

1. prof. Rosinová   79 

2. prof. Janíček      62 

3. prof. Hubinský   56 

4. doc. Kuzma        43  

 

Študentská časť: 

1. Ing. Záňová Zuzana   221 

2. Tomáš Tomčo            194 

 

Predseda AS FEI STU prof. Hubinský doplnil informáciu dekana, že sa volieb zúčastnilo viac 

zamestnancov a študentov ako v poslednom období. 

Prvé zasadnutie AS STU je naplánované na 24.5.2023. 

 

 Riaditelia ústavov a inštitútov od 1.5.2023 

Dekan prof. Kutiš informoval, že sa uskutočnilo Výberové konanie na obsadenie miest 

riaditeľov ústavov a inštitútov. 

Na základe výsledkov menuje 1.5.2023 nasledovných riaditeľov: 

1. ÚAMT  - Ing. Cigánek 



 
 

 

 

2. ÚEAE  - prof. Beláň 

3. ÚEF  - doc. Kuzma 

4. ÚJFI – doc. Bokes 

5. ÚRK  - prof. Duchoň 

6. ÚMIKT -  doc. Vargic 

7. IKAL  - Mgr. Karasová 

8. TIŠ  - Mgr. Lackovič 

 

K 1.5.2023 dekan dočasne poveruje riaditeľov nasledovných ústavov:  

9.  ÚE  - doc. Bittera 

10. ÚIM  - doc. Vojvoda 

Poverenie je do výberového konania na riaditeľov, maximálne však na dobu 6 mesiacov. 

Predsedom výberovej komisie bol prof. Weis, ktorý informoval o priebehu konania ako aj 

o zložení komisie. Výberové konanie prebehlo bez  akýchkoľvek problémov.  Dekan prof. Kutiš  

verí, že je to dobre zostavený tím a bude sa usilovať o ďalší rozvoj a šírenie dobrého mena FEI 

STU v Bratislave. 

 

 Znalecký ústav 

Dekan prof. Kutiš informoval, že od 1.4.2023 zriadil na FEI STU špeciálne účelové zariadenie 

Znalecký ústav STU v odbore Elektrotechnika. Riaditeľom tohto zariadenia menoval prof. 

Janíčka, ktorému odovzdal slovo, aby podal prítomným bližšie informácie. 

Prof. Janíček informoval, že Znalecký ústav je registrovaný pod STU, na FEI je pracovisko, ktoré 

zahŕňa znalcov z celej SR a vykonáva veľa činnosti pre veľa subjektov. ZÚ má na FEI STU 

prenajaté priestory a požiadal tajomníka Mgr. Mikloviča o technické zabezpečenie. Upozornil, 

že celú zodpovednosť za činnosť nesie Znalecký ústav nie fakulta. 

Dekan prof. Kutiš vyzdvihol osobu riaditeľa prof. Janíčka ako vysoko erudovaného odborníka. 

 

 Rozpočet 

Dekan prof. Kutiš informoval, že ešte stále nie je schválený rozpočet.  

Náklady R-STU by mali byť podľa metodiky do 11%.  FEI STU je v tomto návrhu z dotácie 

v mínuse cca 360 tis. EUR. 

Pri projekte  ACCORD máme  5% spolufinancovanie. 

Je predpoklad, že AS STU by mohol rozpočet schváliť na júnovom rokovaní. Informácie doplnil         

doc. Bittera.  Doc. Bittera sa pýtal, kde sa nachádzajú finančné prostriedky, ktoré boli na fakultu 

zaslané zo ŽoP projektu ACCORD. Doc. Donoval vysvetlil, že prišla iba časť finančných 

prostriedkov, ktorá podľa odporučenia z R-STU má zostať na účte ako rezerva. 

Prof. Rozinaj  sa pýtal na sumu mínus 360 tisíc EUR. Dekan prof. Kutiš vysvetlil, že to vzniklo 

z toho, že minulý rok bola suma určená ako účelová dotácia pre excelentné pracoviská a tento 

rok je to neúčelová dotácia. Samotná suma na excelentné pracoviská bola tento rok pre FEI 

väčšia ako minulý rok ale tento rok táto suma vstupuje do tlmiaceho mechanizmu, keďže ide 

o neúčelovú dotáciu, čo sa prejaví zníženou dotáciou. Doc. Bittera doplnil, že okrem toho bol 

na FEI pokles objemu finančných zdrojov na zahraničných projektoch. 

 

K bodu č. 3:  Zhodnotenie činnosti KD 

 

 Počet zasadnutí KD ( 2019 – 2023 ) 



 
 

 

 

Dekan prof. Kutiš informoval, že za predchádzajúce obdobie bolo 29 KD podľa zverejnených 

zápisníc. 

Zasadnutia sa venovali hlavne nasledovným témam: 

 

 Najvýznamnejšie témy z pedagogiky: 

 Nová sústava študijných odborov 

 Akreditačné štandardy 

 COVID – dištančná výučba na FEI – nové prístupy, technológie, formy skúšania 

 online štátne skúšky 

 zavedenie Vnútorného systému kvality na STU – zodpovedná osoba na FEI STU je 

doc. Miklovičová 

 Proces zosúlaďovania ŠP 

 Prílev študentov z Ukrajiny 

 

 Najvýznamnejšie témy z projektov a VaV: 

 Podpora výskumno-vývojových kapacít,  

 Podpora dlhodobého strategického výskumu,  

 Podpora centier excelentnosti, 

 Vytvorenie strediska 2SP –doc. Donoval, ide o významnú podporu v projektovej      
činnosti 

 podpora zo strany NBS –vybudovanie INOLabu 

 rozbehnutie projektu CEVIS –ScienceHills 

 periodické hodnotenie tvorivej činnosti 

 projekty pre mladé výskumné tímy 
 
Dekan prof. Kutiš ocenil zriadenie pracoviska 2 SP pod vedením riaditeľa doc. Martina 
Donovala, ktoré zabezpečovalo podporné činnosti pri rôznych kapacitných a strategických 
projektoch realizovaných na jednotlivých ústavoch.  

V rámci diskusie vystúpil doc. Babinec, ktorý informoval, že sa zúčastnil prezentácie projektov 
pre mladé výskumné tímy  a konštatoval, že boli prezentované veľmi zaujímavé témy projektov 
a ukázala sa spolupráca medzi jednotlivými ústavmi. Doc. Donoval vyslovil myšlienku, že napr. 
pri APVV projektoch by bolo dobré robiť verejnú prezentáciu, ktorá by ukázala čo všetko sa na 
FEI v rámci projektov rieši a tiež by naučila mladých kolegov spôsob prezentácie. Prof. Rozinaj 
konštatoval, že hlavne pri medzinárodných projektoch sme zaznamenali pokles. Dôležitá je 
informovanosť o pripravovaných výzvach. Dekan prof. Kutiš konštatoval, že je potrebné aby 
fakulta resp. univerzita mala kontaktnú osobu priamo v Bruseli, ktorá bude sledovať aktuálne 
výzvy a možnosti na zapojenie sa do projektov, konzorcií a pod.  

 Ďalšie významné témy: 

 Revitalizácia fakulty – projekt ACCORD – prof. Janíček, Ing. Telek    
Dekan prof. Kutiš vyzdvihol odvedenú, významnú prácu prof. Janíčka a Ing. Teleka 

 Realizácia prestavby plavárne, ktorú zabezpečoval Mgr. Lackovič s jeho tímom 

 Zmena dopravy a parkovacie miesta -  navýšenie parkovacích miest           

 Zavedenie Home Office pre pracovníkov v súvislosti s COVID-om 

 Novela VŠ zákona 

 
 



 
 

 
 
K bodu č. 4:  Rôzne 
 
Prof. Donoval poďakoval všetkým, ktorí vytvorili tvorivé prostredie pre prácu a riešenie nových 
projektov. Odporúča, aby sa organizovali aj spoločenské podujatia. 
Dekan prof. Kutiš konštatoval, že sa urobilo veľa práce pre rozvoj fakulty. Poďakoval všetkým končiacim 
riaditeľom za odvedenú prácu a požiadal ich, aby boli aj naďalej  oporou svojim mladším kolegom, 
pomáhali im svojou radou a skúsenosťami.    
 
Následne odovzdal končiacim riaditeľom, ktorí už nebudú pokračovať vo funkcii riaditeľa ústavu 
ďakovné listy a darček. 
 
K bodu č. 5:  Spoločný obed 
 
Zasadnutie Kolégia dekana FEI STU bolo ukončené spoločným obedom.  
 

 

 
Príloha zápisu je  písomná prezentácia. 
 
 
 
 

 

 

 

Zapísala: 28.4.2023       Zápis overil: 28.4.2023 

Ing. Tatiana Fodreková       prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD. v.r. 

               dekan FEI STU 

 

 
 

 

 

 


